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Postnummer och ort 
74633 Bålsta

E-postadress

Lämna in motion till Håbo kommun
Ärendenummer: #5128 | Inskickat av: Christer Persson | 2023-04-19 14:21

1. Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

För- och efternamn 
Christer Persson

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 
-

Notifieringar 
E-post

Folkbokförd i Håbo

Ja

Ledamot i Håbo kommunfullmäktige

Ja

2. Flera motionärer
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 Rubrik
Underhåll och upprustning av Bålstas 
pendeltågsstation

Är ni flera personer som lämnar in denna motion?

Nej

3. Motionen

Motionens rubrik

Beskrivning av ärendet

Här beskriver du ditt ärende.

Socialdemokrater i Håbo föreslår därför kommunfullmäktige beslutar:

att kommunen får i uppdrag att ta kontakt med berörda parter/aktörer så som bland annat 
Region Stockholm (SL) och Trafikverket för att ställa krav på bättre och snabbare underhåll av 
pendeltågsstationen och plattform.

att kommunen får i uppdrag att ta kontakt med berörda parter/aktörer så som bland annat 
Region Stockholm (SL) och Trafikverket för att påbörja ett resonemang om upprustning av 
Bålsta pendeltågsstation för att möta ökade flöden av resenärer.

Ladda upp eventuellt tillhörande dokument

    (107 KB)Motion Bålstas pendeltågsstation.pdf

Samtliga filer ovan finns bifogade i detta dokument, se bifogade filer.
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Motion 


Underhåll och upprustning av Bålstas 
pendeltågsstation 
 


2001 invigdes pendeltågssträckan Bålsta - Kungsängen. Det innebar att det blev 


möjligt att åka pendeltåg från Bålsta in mot Stockholm och vidare ut i Stockholms 


län. Detta har delvis bidragit till att Håbo blivit en attraktiv pendlarkommun med 


en befolkningstillväxt sedan invigning av pendeltågsstationen med ca 5000 


personer. 


 


En stor del av kommunens innevånare som är pendlare väljer idag att ställa bilen 


till förmån för buss och pendeltåg för att ta sig till och från sina jobb, något som är 


bra inte minst utifrån miljön. 


 


Med flera som väljer pendeltåg innebär det att den drygt 20 år gamla 


stationsbyggnaden bitvis inte klarar av flödena av resenärer. Det kan vid 


rusningstrafik bland annat innebära att det är svårt att hinna från pendeln till 


anslutande bussar. Detta underlättas inte av att underhållet av stationen under långa 


tider är undermåligt, med bland annat dörrar som är ur funktion under långa 


perioder. Dörrar som inte fungerar påverkar även tillgängligheten för exempelvis 


personer med funktionshinder. Under vinterhalvåret är ofta snöröjning och 


halkbekämpning undermålig. 


 


Önskvärt vore ändå att få 15 minuters trafik till Bålsta. I slutrapporten 


”Åtgärdsvalsstudien” rörande utveckling av pendeltågstrafiken i Stockholm som 


även omfattar Bålsta och omnämns på Håbo kommuns hemsida kan Bålsta i bästa 


fall få 15 minuters trafik innan 2030. 


 


Till dess är det ändå nödvändigt att ta hand om Bålstas pendeltågsstation med 


tillhörande plattform. 7 år till med gammal, liten och sliten station med bland annat 


bristande underhåll och problem med personflöden och så vidare är inte 


acceptabelt. 


 


Socialdemokrater i Håbo föreslår därför kommunfullmäktige beslutar: 


 


att kommunen får i uppdrag att ta kontakt med berörda 


parter/aktörer så som bland annat Region Stockholm (SL) och 


Trafikverket för att ställa krav på bättre och snabbare underhåll av 


pendeltågsstationen och plattform. 


 


att kommunen får i uppdrag att ta kontakt med berörda 


parter/aktörer så som bland annat Region Stockholm (SL) och 


Trafikverket för att påbörja ett resonemang om upprustning av 


Bålsta pendeltågsstation för att möta ökade flöden av resenärer. 


 





